
 

 

Mødeindkaldelsen 
 tirsdag den 17. september 

Kl. 19:00-22.00 
På Sundeved Efterskole 

VBIF 

 

Indkaldt af: 
 

Henriette Ebbesen Referat af: Carsten Andersson 

Mødetype: 
 

Bestyrelsesmøde Observatører:  

Ordstyrer: 
 

Henriette Ebbesen   

 

Deltagere:  
 
 

Else Marie Jensen, Carsten Andersson, Chresten Krogh, Mogens Jensen, Bodil 
Wilhelmsen, Kim Hamann, Klavs Albertsen, Dorte Aarøe, Carsten Jørgensen, 
Henriette Ebbesen 

Læs venligst: 
 

 
 

Medbring venligst:  
Else Marie: Computer 
 

 

Afbud: Else Marie Birgitte Moldt, Kirsten Billund 

 
Dagsorden: 

Emne: Eventuelle oplæg: Ansvarlig: 

1) Godkendelse af     
dagsorden    

Godkendt  

2) Åben for 
tilføjelser 

-  

3) Gennemgang af 
referatet 

Medlemskab af Sammenslutning af By og Markedsfester i Danmark. 
Mogens medbragte materiale og Henriette og Else Marie evaluerer 
materialet. Hvis det ser fornuftigt ud, prøver vi det et år. 
 

Henriette 

4) Økonomi Festudvalget afleverer inden næste bestyrelsesmøde. 
 
Volleyball & Badminton – Godkendt 
Løberne – Godkendt 
Gymnastik – Godkendt 
Fodbold – Godkendt 
Havkajak - Godkendt 

Kirsten 

5) Klubhuset 
 

Fodbold giver besked vedr. sæsonafslutning. 
 

Der afsættes 4.000,00 kr  til gennemstrømningsvandvarmer under 
køkkenvask.  
 

Mogens 
 

6) Byfesten, 
Veterantræf & 
Bovrup Ringridning 

Mogens fremlagde forløb og foreløbigt resultat.  

7) Nyt fra 
udvalgene 

Håndbold: Birgitte er stoppet. Henriette og Kim undersøger andre 
muligheder. 
 
Gymnastik: er ved at komme i gang. Det er spændende her i opstarten. 
 
Løb: trænerteamet har et godt samarbejde og vintersæsonen starter 1. 
oktober. 
 
Badminton: er ved at komme i gang men mærker at udendørs 
aktiviteter stadig er i gang. 
 
Volleyball: er startet, men på lavt blus. Vi forventer det er pga udendørs 
aktiviteter. 
 
Kajak: en god sæson er ved at være slut. 
 
Fodbold. En god sæson er ved at være slut. Eltavle til lysanlæg skal 
flyttes fra banen. Der må forventes omkostninger til dette. Yderligere er 
lysanlægget i dårlig forfatning så det må forventes udskiftet inden for få 
år. 
 

 

8) Nyt fra 
bestyrelsen 

Det er vigtigt at vi får uddelt foldere.  

9) Aktivigdagen En dejlig dag, men der er udfordringer i forhold til brug og indretning af 
dagens program. 
 

Henriette 



Tidspunkt for aktivigdag skal fastholdes af hensyn til teltets øvrige brug. 
 

10) Conventus  Opfølgningskursus. Kursus gennemføres som planlagt. Kirsten 

11) Bladet Der annonceres for Åben hal og formiddagsmotion. Henriette 

12) beklædning Afdelingerne kan selv indkøbe individuel beklædning under hensyntagen 
til afdelingens økonomi. 
 
Henriette laver forslag til retningslinjer/økonomi for beklædning til 
næste møde. 

Henriette 

12) Evt. - Henriette 

 
 

Praktiske forhold: 
 

 

Bilag: 
 

 

Næste møde: 
 

Onsdag den 23. oktober 2013 Det samlede budget godkendes! 

 
 
 


